
ZÁPIS Č. 4/2019 

Z VEŘEJNÉHO ZASEDÁNÍ OV JOSEFOVICE DNE 11.12.2019 

 

Přítomni: Radomír Homola Ing., Luděk Berger, Jana Mrázková Ing., Radim Zapletal, 

  občané Josefovic 

Omluven: Tomáš Russ Ing. 

 

Program zasedání OV: 

. 

1. Informace o činnosti Osadního výboru a dění ve městě 

2. Rekapitulace plnění investic schválených pro Josefovice na rok 2019 

3. Seznámení s aktuálním stavem stavby ČOV a kanalizace v Josefovicích 

4. Návrhy na investice v Josefovicích pro rok 2020 

5. Návrhy kulturních a sportovních akcí v Josefovicích na rok 2020 

6. Stav čerpání financí k 31.11.2019 

7. Diskuse občanů a hostů se členy Osadního výboru 

8. Různé a závěr 

 
 

1) Předseda OV a současně zastupitel města p. Radomír Homola seznámil všechny 

přítomné s hlavními body projednávanými na posledních dvou zastupitelstvech města. 

Občanů Josefovic by se nejvíce dotklo zamýšlené ukončení fungování elektromobilu, 

který starší občané mohou využívat jako elektrotaxi. O této problematice se zatím stále 

vedou diskuse a konečné rozhodnutí zatím nepadlo. 

 

2) Investice schválené pro Josefovice na rok 2019: 

 Studie – chodníky 1. část (od autobusové zastávky na hlavní cestě podél hlavní 

cesty na autobusovou zastávku směrem na Jistebník) – nesplněno, převedeno 

do r. 2020 

 Cyklostezka z Josefovic do Klimkovic - nesplněno, převedeno do r. 2020 

 Přemístění kontejnerů od hlavní cesty – splněno 

 Položení dlažby kolem kapličky a vydláždění příchodu ke školce – splněno 

 Výkup soukromých pozemků na hřišti do majetku města – dokončuje se 

 Oprava místních komunikací dotčených stavbou kanalizace – splněno 

 Realizace čekáren na autobusových zastávkách uvnitř obce - nesplněno, 

převedeno do r. 2020 

 

3) Ohledně stavby ČOV a kanalizace se občanů týká zejména: 

 Město zrušilo požadavek zaměřit a zřídit věcné břemeno na úsek přípojky 

vedené v městské komunikaci 



 Nadále trvá požadavek zaměřit přípojky na vlastních pozemcích 

 Probíhají kamerové zkoušky a čištění staré kanalizace, která bude sloužit pro 

odvod dešťové vody 

 Termín kolaudace stavby ČOV a kanalizace se předpokládá v březnu  

 

4) OV navrhuje, aby do požadavků na investice v Josefovicích pro rok 2020 byly 

zařazeny následující požadavky: 

 Studie – chodníky 1. část (od autobusové zastávky na hlavní cestě podél hlavní 

cesty na autobusovou zastávku směrem na Jistebník) 

 Cyklostezka z Josefovic do Klimkovic 

 Realizace čekáren na autobusových zastávkách uvnitř obce - u hasičské 

zbrojnice a u obchodu 

 Přemístění kontejnerů na tříděný odpad od plynové stanice do obce na 

pozemek mezi p. Kulihou a p. Kocurkem 

 Řešení vstupu do mateřské školy 

 Oprava kaple – schody, prasklé zdivo po obvodu věnce, oprava a nátěr fasády 

 Hasičárna – propojení místností 

 Hasičárna – výměna oken (havarijní stav) 

 Propustek u hřiště – propadlý a zanesené jeho okolí 

 Chodníky  - 2. část (uvnitř obce) – průzkum, zda jsou prostorově realizovatelné 

 Zpomalovací semafory v případě, že průzkum prokáže (viz předešlý bod), že 

chodníky uvnitř obce nelze vzhledem k nedostatečnému prostoru zrealizovat 

 

OV schválil přesunout požadavek na doasfaltování cesty k hřišti na rok 2021, kdy se 

bude asfaltovat komunikace v celé obci. 

 

5) Pro rok 2020 byly navrženy následující kulturní a sportovní akce: 

 turnaj v šipkách, stolním tenise a šprtci (březen-duben) 

 stavění máje (čarodějnice) 

 dětský den 

 sportovní den s účastí přespolních týmů (září) 

 setkání rodáků a novousedlíků (září)  

 krmášové fotbalové utkání ženatí x svobodní 

 silvestr 

 

6) Nevyčerpané finanční prostředky budou využity na zajištění poslední letošní akce – 

silvestr na hřišti 

 

7) Z diskuse občanů se členy OV vzešly následující návrhy, požadavky a dotazy: 

 Požadavek na provedení údržby na hřišti za hasičárnou – pružinová žirafa je 

v havarijním stavu a chybí štěrk 

 Požadavek projednat možnost uzavřít vchod na hřiště za hasičárnou brankou 



 Návrh uspořádat letošní silvestr na hřišti 

 Dotaz p. Bebka, před jehož domem chybí vpusť do dešťové kanalizace a 

veškerá voda mu teče z cesty na pozemek, zda s novým asfaltem bude tento 

problém řešen např. pomocí obrubníků 

 Dotaz občanů, zda bude řešen katastrofální stav „potůčku“ vedoucího kolem 

hřiště a pod Josefovicemi, který má sloužit k odvodu dešťové vody. Tato 

neudržovaná stoka je zanesená, zarostlá a poničená zemědělskou technikou 

jezdící po polích. Snaha občanů udržovat tento prostor svépomocí se míjí 

účinkem. 

 

Závěry z jednání OV Josefovice pro MěÚ: 

 

OV chce požádat kompetentní pracovníky MěÚ, zda by mohli věnovat pozornost 

požadavkům, návrhům a dotazům uvedených v bodech 4) a 7). 

 

 

Zapsali: Jana Mrázková, Radomír Homola 

V Josefovicích 11. 12. 2019 

 


